
ZAPISNIK

s 20. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva
održanog 19. rujna 2019. na Državnom hidrometeorološkom zavodu, Grič 3,  Zagreb,

s početkom u 15:30 sati

Prisutni:
Upravni odbor: Antun Marki, Mladen Rupčić, Ivan Güttler, Vesna Đuričić, Kornelija Špoler Čanić,
Nadzorni odbor: Ksenija Cindrić Kalin
Ispričani: Alen Sajko

Dnevni red:

1. HMČ
2. Izvješće sa sastanka EMS-a

Ad 1. Nakon što je glavni urednik HMČ-a članovima poslao prijelom 53. broja, Vesna Đuričić je 16.
rujna poslala dopis UO-u i NO-u sa primjedbama na materijal, koji je prema riječima glavnog urednika
bio "spreman za tisak".
U dopisu je pored primjedbi i prijedloga izmjena 53. broja predložila je korake koje bi UO trebao
poduzeti:

● Tražiti od Bojana Lipovšćaka da Upravnom odboru HMD-a pošalje na uvid recenzije svih
članaka za HMČ 53, s navedenim imenima recenzenata i lekture tekstova na hrvatskom i
engleskom jeziku te zapisnike sa sastanaka Uređivačkog odbora s temom HMČ 53.

● Predlagateljica se obvezuje napraviti korekturu HMČ 53 i dovesti ga do tiska u najboljem
mogućem obliku te će joj za taj posao biti isplaćeno 3.000 kn netto.

● S obzirom da su glavni urednik i tajnica HMČ-a za broj 53 već dobili honorar unaprijed, a
posao nisu odradili (ili nisu odradili korektno), HMD bi mogao tražiti od njih da vrate dio
honorara.

● Raspisati natječaj za glavnog urednika HMČ-a.

Upravni odbor se je složio s predloženim koracima.
Stav UO-a je da je posao uređivanja 53. broja odrađen vrlo neprofesionalno i nestručno. Prema
viđenom u prijelomu, nameće se sumnja u kvalitetu lekture (prvenstveno engleske) koja je napravljena
na prijedlog Urednika, a plaćena je iz sredstava HMD-a.
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Iz kontakata sa članovima uređivačkog odbora HMČ-a, zaključeno je da se uređivački odbor u cijelom
mandatu nije sastao niti jednom. Glavninu aktivnosti oko izdavanja 53. broja je odrađivao Glavni
urednik HMČ-a Bojan Lipovšćak dok je veći dio komunikacije s autorima i recenzentima obavljala
tajnica HMČ-a Dunja Mazzocco Drvar.

Konačni zaključak UO-a je se Glavnom uredniku i uredničkom odboru HMČ pošalje dopis s
primjedbama vezanim uz broj 53 te sa zaključkom sjednice UO-a održane 19.9.2019. da prijelom HMČ
53 nužno treba korigirati i ponovo pripremiti za tisak.

Da bi se to omogućilo, donesene su sljedeće odluke:
1. traže se originalne verzije članaka;
2. traže se recenzije svih članaka;
3. traže se lekture tekstova na hrvatskom i engleskom jeziku;
4. traži se prijelom časopisa prije prve korekture;
5. traže se zapisnici sa sastanaka Uređivačkog odbora s temom HMČ 53.
Sve navedeno u točkama od 1. do 5. glavni urednik / zamjenik glavnog urednika / tajnik treba poslati
na elektronsku poštu predsjednika HMD-a: amarki@gfz.hr u najkraćem mogućem roku, a najkasnije
do
27.9.2019.

Ad 2. članica UO-a Kornelija Špoler Čanić sudjelovala je na Skupštini EMS-a te je izvijestila UO o
sudjelovanju. Od bitnih stavki navela je da će se u sljedećoj godini birati novi predsjednik EMS-a, da
se prestaje sa izlaženjem EMS newslettera. Po rasporedu u sljedeće dvije godine će se EMS
održavati u Bratislavi odnosno Bonnu, a nakon toga je raspored nije popunjen te se očekuju
kandidature za popunjavanje istog. Na Skupštini je naglašeno da su analize EMS-a pokazale da je
realno aktivno samo 15% članstva. Pismenim putem izvješće je poslala i članica Renata Sokol
Jurković koja je zadužena od strane HMD-a da istraži da li u Hrvatskoj postoji lokacija koja bi mogla
zadovoljiti uvjete za organizaciju godišnjeg skupa EMS-a. Renata se sastala s tajnicom EMS-a
Martinom Junge i predsjedavajućim na EMS Meetings Sylvainom Joffre te im je prezentirala rezultate
istraživanja pogodnih lokacija koje bi udovoljavale osnovnim prostornim kriterijima. Od ponuđenih
lokacija (Arhitektonski fakultet u Zagrebu, Hotel Westin u Zagrebu, Kampus u Rijeci i FESB u Splitu)
odabran je Split kao najpogodnije odredištekoje se isplati istražiti detaljnije.

Sastanak Upravnog odbora završio je u 16:30.

Zapisničar: Mladen Rupčić
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